
PERINTÖTYÖRYHMÄ                  MUISTIO   
Aika: pe 28.8.2020 klo: 10.00 - 11.30  
Paikka: Olohuone 
 
Läsnä: Kaisa Ralli, Hannamari Autio, Jaana Uotinen 
Poissa: Eeva Lyytinen 
 
KÄSITELTÄVÄT ASIAT: 

   
1. OLOHUONEEN TILANNE JA KÄYTTÖ 

- Vastaanotto kuntalaisten keskuudessa on ollut hyvää ja positiivista palautetta on tullut 
- Varauksia tälle vuodelle on 83, peruutuksia koronan vuoksi tuli 51 
- Huhti-toukokuussa tila ei ollut varattavissa 
- Syyskuulle on jo 26 varausta 
- Kunnan toimesta tapahtumia ei ole vielä järjestetty, mutta jos koronan suhteen tilanne pysyy 

rauhallisena, niin viimeistään lokakuussa aloittaisimme 
  

2. PERINTÖRAHOJEN KÄYTTÖ TÄHÄN MENNESSÄ 
”Perintö tulee käyttää kunnan vanhustyön virkistyskäyttöön, ikäihmisten kulttuuripalvelujen 
parantamiseen ja kulttuuripalvelujen tilan, ns. kansalaisten olohuoneen, perustamiseen.” 

 Rahoja käytetty seuraaviin kohteisiin 
- Kuntalaisten olohuoneen remonttiin, kalustamiseen ja laitteisiin 
- Kirjaston kuva- ja äänentoistolaitteisiin 
- Senioriliikunnan ohjaukseen 
- ALLI 60+ kyydityksiin Tanhuvaaraan 
- Uimahallikyydityksiä lisättiin puolella perintörahan avulla ja näitä on tarkoitus jatkaa, mikäli 

rajoituksia ei tule 
- Kuntaan ostettu lautapelejä olohuoneeseen ja kirjastolle yhteiskäyttöön sekä lainattavaksi. 

Pelit merkataan kirjaston tietokantaan ja lainaaminen tapahtuu sitä kautta.  
- Olohuoneeseen hommattu KORONA-peli  

Suunnitteilla 
- Olohuoneen avaaminen Lohilahdelle tänä syksynä 

o Kalustetaan vanhoilla kalusteilla 
o Uutena hommataan TV ja jotain sisustustuotteita 

 
3. VUOKRA-ASUNTOJEN TILANNE 

- Sulkavan kolmio on remontoitu ja vuokrattavissa, Juho on luvannut määritellä vuokran 
- Helsingin asunnoissa on vuokralaiset ja Mervi on luvannut tarkistaa niiden vuokrat 
- Sulkavalla oleva tila kohtalo? Jaana selvittää, missä mennään tämän suhteen.  

 
4. BUDJETTI  

- kts. PowerPoint 
- Jaanan palkasta osa menee perintörahasta ja sitä siirtoa ei tässä ole vielä tehty 

 
5. IKÄIHMISILLE SOITOT 

- Tämä nyt ei liity perintörahaan mitenkään, mutta juttelimme soitoista 
- Sanna Hämäläinen toimi organisaattorina tässä 
- Kaikkia ei tavoitettu, koska kaikille ei löytynyt puhelinnumeroita. Kaikille kuitenkin postitettu 

”korona kirje”. Ihmiset olivat pääsääntöisesti tyytyväisiä ja ilahtuneita soitoista, ja heillä 
tuntui olevan asiat hyvin. Kaikki olivat tietoisia, mistä apua tarvittaessa hakisivat.  
 
 

 
Muistion laati Jaana Uotinen 

 


